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as EEE]
Hierbij een korte stand van zaken CAS/BES, afgestemd met het RIVM.

Groet!

ver: [EEE 5 (ED) SRE erin

Verzonden: woensdag 16 december 2020 23:38

Aan:

BY Be Tere = 12JEEM@minvws.ni>
CC: A )) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinstrategie BES

Hoi allen

Volgens mij morgen in overleg met | EE an de orde stellen.

Van de week besproken dat er uitgewerkt gaat worden obv advies rivm dat we naar g2 gaan.

RY kan je stand van zaken meegeven zodat ik dat kan voorleggen?

EE
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Verzonden: woensdag 16 december 2020 20:50

rill ominvws.nl>;[EEE BE (GE) ESE eminvws.n>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinstrategie BES

Volgens mij had Hugo eerder idee om niet met BionTech Pfizer op eilanden te starten.

En Moderna is nujuist geschikt voor in de verpleeghuizen.

Hele Bes/Cas in een keer - als wij nu maar klein deel bevolking doen- klinkt politiek onlogisch.

Maar goed, 1k koop de vaccines alleen maar in...
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEsz} aJEN @minvws.nl>
Datum: woensdag 16 dec. 2020 8:33 PM

(ginsi>,IKEOE. (ENED) EKER mins >

Onderwerp: FW: Vaccinstrategie BES

BEN: onderstaande tav leveringsschema
Goed dat we Min voorleggen hoe daarin CAS/BES zou kunnen vallen qua levering vs stand voorbereiding
Daarnaast moet er een keuze komen EE op advies van RIVM vanuit operationele overwegingen bezien stel ik voor) over

hele bevolking ineens etc

EEE kun je dat laatste (dat RIVM hierover advies geeft) voorbereiden: even et [RERbesoreken hoe we dat het snelst

kunnen aanpakken. Afhankelijk van reactie BEE] kunnen we dat morgen in gang zetten.

Groet, BES

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 21:50

Onderwerp: RE: Vaccinstrategie BES

Beste en

Naar aanleiding van onderstaande vraag of we voldoende aangehaakt zijn bij de vaccinatie-uitrol hierbij een korte update:

Proces tot nu toe

- ZICN staat in nauw contact met de Covid programmadirectie en het RIVM.

- Er zijn vaste contactpersonen bij de Covid directieEEN - en er zijn bij het RIVM collega’s die

specifiek belast zijn met de uitrol op de BES en de CAS.

- Er is structureel overleg met de CAS en BES waar de Covid directie en RIVM aanschuiven.

-Vorige week hebben we hebben we een overleg gehad met de staatssecretaris over vaccinatie in de Cariben waarbij de Covid

directie is aangeschoven.
- Vorige week heeft de GR het speciale advies voor de CAS gepubliceerd. De BES was al meegenomen in het advies voor Nederland.

- Vorige week is er ook een speciaal 4 landenoverleg van de staatssecretaris met de ministers van Curacao, Aruba en Sint Maarten

geweest. Hierbij waren ook de voorzitter GR, Covid directie en RIVM aanwezig. Dit om de klokken gelijk te zetten en alle vragen

van de Ministers te kunnen beantwoorden. Ook de gezaghebbers BES zijn op een dergelijke wijze bijgepraat.

Wat is er al klaar?

- Er is een position paper geschreven en vastgesteld waarbij de verantwoordelijkheden van VWS (covid directie en ZJCN), RIVM en

de eilanden zijn beschreven.

- Alle eilanden (behalve Bonaire — volgt morgen) hebben uitvoeringsplannen aangeleverd. Hierbij zijn de eilanden de afgelopen

weken begeleid door RIVM, ZJICN en Covid directie. Deze uitvoeringsplannen worden momenteel door het RIVM getoetst.

Afhankelijk van commentaar RIVM zullen de eilanden deze plannen moeten aanpassen en verder uitwerken.

- RIVM heeft koel en vries apparatuur besteld voor de eilanden en als alles volgens de planning verloopt wordt die begin januari

geleverd.

Wat moet er nog gebeuren?
Er staat al veel op de rails. De eilanden zijn hard aan het werk. Maar de komende weken zullen aantal knelpunten nog wel

opgepakt moeten worden (cold chain, elektriciteit, personeel etc.) Onze inzet is om de belangrijkste voorbereidingen voor 15

januari gereed te hebben.

Parallel moeten er een paar knopen doorgehakt worden:

Gaan we de volledige BES bevolking in een keer doen, gezien de kleine aantallen en de kwetsbare gezondheidszorg.
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Een variatie daarop kan ook zijn, eerst Saba en Statia helemaal en Bonaire alleen kwetsbare groepen. Belangrijk 1s ook

dat VWS voor 100% verantwoordeljjk 1s voor de uitrol op de BES.

Bij de CAS gaat het natuurlijk om de prioriteitsgroepen, maar bij deze landen is het belangrijk om een stip aan de

horizon te zetten. Als ze weten wanneer wij kunnen leveren gaan ze er ook aan werken om alles op tijd gereed te krijgen.
Dit is een balanceer act om de beweging de goede kant op te krijgen.

Waar wij nu behoefte aan hebben is een overleg over de prioritering van de eilanden in relatie tot de leveringsschema’s van

fabrikanten en prioritering in Nederland. Ik stel voor dat we een gesprek hebben met [EY voor het einde van de week. Belangrijk

gegeven daarbij is dat Paul een perspectief wil bieden aan de eilanden. We willen hierbij waken dat we ons verliezen in de techniek

van de voorbereidingen zonder een stip aan de horizon te stellen. Dit is op dit een moment een ingewikkeld vraagstuk.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BE BEY 5.1.2e ) SEE @minvws.ol>
Datum:

moancag
14 dec. 2020 3:28 PM

Onderwerp: RE: Vaccinstrategiex

Ha RE

IEEEEI roeg zich af of onderstaande nu goed is opgepakt? Heeft hier afstemming met de stas op plaatsgevonden of heb je
wellicht een update? Dank alvast!

Dminvws.nl>;BER EE[5122 < minvws.n|>

Onderwerp: Vaccinsirategie BES

Urgentie: Hoog

+e IEEE

Vanmiddag in het vaccinoverleg met DGV kwam punt over planning van COVID vaccinatie op de BES even aan de orde.

Samenvatting was (even in mijn woorden): advies RIVM wat betreft timing is tweede kwartaal 2021 (hangt samen met

verwachting hoe eerste leveringen eruit komen te zien). Waarschijnlijk verstandig om zaken als vriezers wel zsm te regelen. We
kwamen gezamenlijk tot de conclusie dat dit een politiek besluit zou moeten zijn, waar ook de stas in betrokken wordt. Vandaar

even de checkvraag: vragen jullie hier vanuit ZJCN een politiek besluit op (via nota of nota+overleg) en stemmen jullie af met

mensen vanuit vaccinatieteam? (IEEE

Ik hoor heel graag!
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